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خبر كوتاه

  پنجمين دوره ليگ تيروكمان با قهرماني 
پاس قوامين پايان يافت. 

  ريكاردو ف��راكاري، رييس فدراس��يون 
 )WBSC( جهاني س��افت بال و بيس��بال
به عن��وان نماين��ده ARISF  در اس��پورت  
آكورد انتخاب شد. ARISF  انجمني است 
كه از س��وي كميته بين الملل��ي المپيك، 
فدراس��يون هاي بين المللي ورزش��ي را به 

رسميت  مي شناسد. 
  س��رخيو راموس علاوه بر اينكه بهترين 
مدافع گلزن در اروپا طي دهه گذشته بوده 
اس��ت، پنجمين گلزن فصل رئ��ال مادريد 
هم در فصل جاري با هفت گل زده به شمار 
مي رود. او از سال 2005 و زماني كه به رئال 
پيوست، 439 بازي براي قوهاي سپيد انجام 
داده و در اين تعداد بازي 55 بار براي تيمش 

موفق به گلزني شده است. 
  تيم بوكس »آس��تانا ارلانز« قزاقستان 
توانس��ت با پيروزي چهار بر يك مقابل تيم 
كوندورز آرژانتين س��يزدهمين برد متوالي 
 )WSB( خود را در مسابقات بوكس جهاني
كسب كند. در اين مسابقه احسان روزبهاني 
حضور نداش��ت. آس��تانا هفته  آينده با تيم 

ايتاليا تاندر مسابقه خواهد داد.  
  ميلان در داربي اين شهر به مصاف اينتر 
رفت و در نهاي��ت هم اين ديدار با تس��اوي 
بدون گل به پايان رس��يد. مي��لان در حال 
حاضر 43 امتيازي اس��ت و رده نهم جدول 
را در اختيار دارد. اينتر هم با 42 امتياز دهم 
است. اينزاگي س��رمربي ميلان بر اين باور 
است كه تصميم داور در نگرفتن پنالتي براي 
اينتر درست بوده است. مانچيني سرمربي 
اينت��ر مي گويد تيم��ش در دارب��ي ميلان 
شايسته پيروزي بود و عدالت فوتبالي اجرا 
نشد. او به انتقاد از عملكرد داوري پرداخت و 

ميلان را تيمي خوش شانس دانست. 
  آنخ��ل دي ماري��ا س��تاره آرژانتين��ي 
منچس��تريونايتد قصد ندارد اين باشگاه را 
ترك كند و حتي خانه اج��اره اي خود را نيز 

تمديد كرده است. 
  برندان راجرز، سرمربي ليورپول اعتراف 
كرد تيمش شايس��ته صعود به فينال جام 
حذفي نب��ود. او از صعود نك��ردن به فينال 

احساس نااميدي مي كند. 
  زه��را مل��ك زاده، نايب ريي��س هيات 
كوهنوردي استان اردبيل از صعود سراسري 
بانوان كشور به قله سبلان در مرداد ماه سال 

جاري خبر داد.

باخ: در اهداي نخستين 
مدال المپيك به كوزوو 
حضور خواهم داشت 

توماس باخ، ريي��س كميته  بين المللي 
المپيك در بازديد خ��ود از كوزوو اعلام كرد 
كه تم��ام تلاش خ��ود را خواهد ك��رد تا در 
مراسم اهداي نخس��تين مدال المپيك به 
ورزشكاران كوزوو حضور داش��ته باشد. در 
اين س��فر دو روزه باخ ابتدا با رييس جمهور 
و نخس��ت وزير ك��وزوو ديدار و س��پس از 
مكان هاي ديدن��ي مه��م در پايتخت اين 
كش��ور بازديد كرد. ب��اخ با ورزش��كاران در 
رشته هاي مختلف نيز ديدار داش��ت. او در 
اين ديدار ورزشكاران را تش��ويق كرد تا در 
المپيك 2016 ريو و المپيك 2020 توكيو 
مدال بياورند. بسيم حسني، رييس كميته  
المپيك كوزوو در اين ديدارها باخ را همراهي 
كرد. باخ در صحبت هاي خود اعلام كرد كه 
از كوزوو حمايت خواهد ك��رد. او در اين باره 
افزود: هنگامي كه با ورزش��كاران و رهبران 
سياسي كوزوو صحبت مي كنم، مي فهمم 
كه تصميم درس��تي گرفته ام. شما در حال 
حاضر نبايد از اين پيش��رفت به خود مغرور 
ش��ويد، اما بدانيد كه IOC از شما حمايت 
مي كند. م��ا مي خواهيم ك��ه كوچك ترين 
فرزند ما رش��د كند. باخ در اين صحبت ها از 
بزرگ تري��ن تصميم خ��ود يعني عضويت 
كوزوو در IOC س��خن گف��ت و اعلام كرد 
تمام تلاش خود را خواهد كرد تا در مراسم 
اهداي نخس��تين مدال المپيك كوزوو در 
س��ال 2016 يا 2020 حضور داشته باشد. 
كوزوو در س��ال 2008 به صورت رسمي از 
صربستان جدا شد. در حال حاضر جمهوري 
كوزوو از س��وي 110 كش��ور عضو سازمان 
ملل به رسميت شناخته ش��ده است. با اين 
حال كش��ورهايي از جمله روسيه، چين و 
صربستان مخالف به رسميت شناخته شدن 
اين كشور هستند. به همين دليل مشكلاتي 
براي عضو شدن اين كش��ور در IOC وجود 
داش��ت. در نهايت اين مش��كلات بر طرف 
ش��د و كوزوو به عضويت IOC در آمد. 17 
فدراس��يون المپيكي كوزوو را به رسميت 
شناخته اند. فدراس��يون بين المللي جودو 
نخستين فدراسيوني بود كه به كوزوو اجازه 
عضويت داد. فيف��ا نيز به اين كش��ور اجازه 
انجام بازي هاي دوستانه را داده است. كوزوو 
اميدوار اس��ت كه در ماه هاي آينده از سوي 
فدراسيون هاي باقي مانده نيز به رسميت 
شناخته شود. گروه نمايندگان IOC اين 
هفته  سفر خود را براي ملاقات با مقامات 
كش��ورهاي مختلف آغاز كردن��د. آنها با 
مقامات فرانسه، مجارس��تان، صربستان و 

كوزوو ديدار داشتند.

پاويچويچ، سرمربي جديد تيم ملي بسكتبال
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تمديد قرارداد ميران تا پايان رقابت هاي جهاني جودو 
تيم ملي جودوي جوانان ايران در س��ال جاري حضور در مس��ابقات قهرماني آسيا و 
قهرماني جهان را پيش رو دارد و برهمين اساس كادر فني تيم ملي جوانان كار خود را براي 
حضور در اين مسابقات به زودي آغاز خواهد كرد. سيد محمود ميران كه پيش از اين هدايت 
تيم ملي جوانان را در مسابقات قهرماني آسيا در هنگ كنگ برعهده داشت قرارداد خود را 
با فدراسيون جودو تا پايان رقابت هاي قهرماني جهان تمديد كرد. محمد منصوري و احمد 
كاظمي نيز همچنان به عنوان همكاران ميران در كادر فني فعاليت خواهند كرد. تيم ملي 
جوانان 16 مهرماه بايد در شانزدهمين دوره رقابت هاي قهرماني آسيا )بانكوك( شركت كند 

و اول تا پنجم آبان ماه نيز در مسابقات قهرماني جهان )ابوظبي( حضور پيدا مي كند. 

دبير: در جريان اصلاح اساسنامه نيستيم
عليرضا دبير، نايب رييس كميته ملي المپيك در پاس��خ به اين سوال كه آيا موضوعي 
در خصوص اصلاح اساس��نامه فدراس��يون هاي ورزش��ي در هيات اجرايي كميته ملي 
المپيك مطرح شده است يا نه، گفت: تا اين لحظه اساس��نامه هيچ فدراسيون ورزشي به 
هيات اجرايي نيامده است. حتي ما در جلسه قبلي در اين باره بحث كرديم كه چرا اين كار 
انجام نمي شود. تصميم گيرنده و نبض كار در كميته ملي المپيك، هيات اجرايي كميته 
است و هنوز هيچ موردي در خصوص اساسنامه فدراسيون ها در اين هيات مطرح و بحث 
نشده است و در جريان اين مورد نيستيم. نايب رييس كميته ملي المپيك درباره تدوين 
آيين نامه جديد فدراسيون هاي ورزشي گفت: نبايد استقلال و قدرت فدراسيون ها ناديده 
گرفته شود چون تمام فدراسيون هاي جهاني و IOC چنين موضوعاتي را قبول نمي كنند. 
فدراسيوني كه قدرت، اقتدار و استقلال لازم را نداشته باشد چطور مي تواند در خط مقدم 
آن رشته فعاليت كند؟ كميته ملي المپيك و هيات اجرايي هم در اين موضوع حتما مدافع 

فدراسيون ها خواهد بود. 

ميلان اين هفته به فروش مي رسد؟ 
به نظر مي رسد »بي  تاچابول«، سرمايه دار تايلندي تا چند روز ديگر 65 درصد از سهام 
باش��گاه ميلان را بخرد. نام اين تاجر تايلندي كه به اختصار »آقاي بي« شناخته مي شود، 
در طول ماه هاي گذشته در ارتباط با ميلان زياد شنيده ش��ده و قرار است باشگاهي را كه 
مالك كنوني آن سيلويو برلوسكوني است، بخرد. اسكاي اسپورت ايتاليا گزارش داد، قرار 
است ميلان به مبلغ 1/2 ميليارد يورو فروخته شود تا اين باشگاه پس از دهه 90 ميلادي 
مالك ديگري را به خود ببيند. قرار بود آقاي بي  سفر چهار روزه اي را به ميلان داشته باشد 
تا در اين مدت بتواند در مورد همه چيز تحقيق كرده و تصميم  نهايي اش را بگيرد. قرار است 
در خريد اوليه، آقاي بي  تنها 20 درصد از س��هام ميلان را بخرد و طي  بندي كه در قرارداد 
آورده مي شود، تا يك سال آينده 40 درصد ديگر از س��هام اين باشگاه به اين تاجر واگذار 
شود. بدين ترتيب در ابتداي فصل 17-2016 آقاي بي  به بزرگ ترين سهامدار باشگاه ميلان 
بدل مي شود. در خبرها آمده اگر سيلويو برلوسكوني نظرش را عوض كند، بايد جريمه اي 

ميليوني به اين تاجر تايلندي بپردازد. 

7 وزنه بردار تيم ملي به خانه برگشتند 
اردوي تيم ملي وزنه برداري از 26 فروردين ماه آغاز ش��ده بود و 16 وزنه بردار به عنوان 
نخستين گروه وارد اردوي تيم ملي شدند. پس از گذشت پنج روز از آغاز اردو هفت وزنه بردار 
از جمع اردو نشينان خارج شدند و شش وزنه بردار ديگر به ساير نفرات حاضر در اردو اضافه 
مي ش��وند. البته نفراتي كه از اردوي تيم ملي خارج ش��ده اند به اين معني نيست كه خط 
خورده اند، بلكه آنها با گرفتن برنامه هاي تمريني در شهرهاي خود تمرين مي كنند. ايمان 
شاهقليان، حسن گلپرور، مجيد عسكري، رشيد شريفي، علي هاشمي، احمدرضا وادي و 
صالح چراغي اردوي تيم ملي را ترك  كردند. مجيد عس��كري كه طي دو سال گذشته در 
تركيب اصلي تيم ملي حضور داشته براي برگزاري مراس��م ازدواجش از اردو خارج شده 
است. جواد نادري، نيما آقايي، رضا آقازاده، محسن داوودي و مهدي ميرزايي و حميد ملكي 
به اردوي تيم ملي اضافه خواهند شد. حسين توكلي، سرمربي تيم ملي در ليست اوليه خود 
عماد باقري )برادرزاده كوروش باقري( را نيز به اردوي تيم ملي دعوت كرده بود، اما او به اردو 

نيامده است. 

سارا خادم الشريعه پنجمين شطرنج باز برتر جوانان 
جهان 

سارا سادات خادم الشريعه، استاد بزرگ بانوان )2412( با 18 سال سن در جمع برترين 
شطرنج بازان جهان در ماه آوريل در رده 62 قرار گرفته است. شطرنج باز جوان ايران در رده 
دختران نيز جايگاه بسيار خوبي دارد و در رده پنجم دنيا ايستاده است كه اين اتفاق براي 
نخستين بار در شطرنج ايران رخ مي دهد. در فهرست اعلام شده از سوي فدراسيون جهاني 
در بخش مردان الش��ن مرادي )ريتينگ 2570( براي چندمين دوره متوالي همچنان به 
عنوان مرد اول شطرنج ايران در اين ليست معرفي شده است. پس از وي احسان قائم مقامي 
)2562(، پوي��ا ايدني )2499(، پوري��ا دريني )2486(، اصغر گلي زاده )2470( و حس��ن 
عباسي فر )2451( قرار دارند. اين ريتينگ ها هيچ كدام نتوانسته شطرنج بازان مرد ايران 
را در جمع 100 شطرنج باز برتر دنيا قرار دهد. در صدر برترين شطرنج بازان جهان مگنوس 
كارلسن نروژي پديده چند سال اخير ش��طرنج جهان با ريتينگ 2863، همچنان رتبه 
نخست جهان را در اختيار دارد. پس از وي فابيانو كاروانا )2802(، هيكارو ناكامورا )2798(، 
وسلين توپالف )2898(، الكساندر گريشوك )2794(، ويسواناتان آناند )2791(، قرار دارند. 

پورمختار  : درمورد شرايط رضازاده قانون سكوت كرده 
است

  محمدعلي پورمختار ، رييس كميس��يون اصل 90 مجلس ش��وراي اسلامي درمورد 
مشكلات حسين رضازاده براي حضور در انتخابات فدراسيون وزنه برداري اظهار داشت: در 
قوانين صراحتا تمام موضوعات آمده است؛ تصدي بيش از يك شغل جزو عناويني است 
كه ممنوعيت دارد، البته در قوانين شوراها هم برخي موارد ذكر شده است. عضويت اعضا 
در شوراي شهر و كارمند شدن در شهرداري جزو مواردي است كه در قانون آمده و ممنوع 
اس��ت. اين موضوع براي برخي ديگر از م��وارد اداري هم آمده اس��ت؛ براي مثال عضويت 
همزمان در شوراي شهر و مجلس ممنوع است. پورمختار با بيان اينكه براي فدراسيون ها 
اختلاف  نظرها جدي است، عنوان كرد: در قانون صراحتا مطلبي نيامده است كه اين كار 
براي اعضاي شورا يا مجلس منع كرده باشد. حقوق گرفتن از دو يا چند پست دولتي اشتباه 
است و در اين خصوص در قانون اساسي اشاره كرده كه كارمندان دولت و وكلا نمي توانند 
همزمان نماينده باشند، اما از طرفي گفته نشده كه نماينده ها نمي توانند چنين شرايطي 
داشته باشند.   رييس كميسيون اصل 90 مجلس ش��وراي اسلامي  با اشاره به اينكه شايد 
خلاءهاي قانوني داشته باشيم، گفت: نبايد محدوديت ايجاد كنيم. قانون درمورد شرايط 
رضازاده سكوت كرده است و وقتي اين گونه باشد يعني تصدي بلامانع است. محدوديت 
هم استثنا اس��ت كه براي محدوديت يا ممنوعيت بايد قانون وجود داشته باشد. بايد در 
آينده تعيين تكليف شود، اما در حال حاضر ممنوعيت صريح نداريم. با استعلام هايي كه 
گرفته شده است حضور در شوراي شهر شغل محسوب نمي شود. البته سال گذشته هم 

استعلام هايي گرفته شد و همين نتيجه حاصل شد. 

قهرماني لوييس هميلتون در فرمول يك بحرين 
لوييس هميلتون كه عنوان قهرماني جهان را يدك مي كش��د، در مس��ابقه گرند پري 
بحرين موفق شد س��ومين عنوان قهرماني اش در چهار دور مسابقه برگزار شده اين فصل 
فرمول يك را كسب كند. راننده تيم مرسدس بنز در زمين پر پيچ و خم پيست بحرين موفق 
شد سه ثانيه و 380 صدم ثانيه زودتر از كيمي رايكونن، راننده تيم فراري به خط پايان برسد. 
رايكونن هم توانسته بود در حالي كه دو دور به پايان اين مسابقه باقي مانده بود، با استفاده 
از دير ترمز گرفتن نيكو روزنبرگ در سر پيچ، ديگر راننده تيم مرسدس از او پيشي بگيرد. 
رايكونن پيش از اين دور، براي نخس��تين بار از اكتبر 2013 در مسابقه كره جنوبي و زماني 
كه عضو تيم لوتوس بود، در صدر قرار داش��ت. اين نخستين بار پس از بازگشت رايكونن به 
تيم فراري بود كه او در صدر قرار داشت. آخرين باري كه رايكونن به همراه اين تيم ايتاليايي 
در صدر قرار گرفته بود، به سپتامبر 2009 بازمي گشت. لوييس هميلتون كه در دو مسابقه 
اخيري كه در پيست بحرين برگزار شد موفق به كسب قهرماني شده است در اين مورد گفت: 
فراري ما را خيلي زير فشار گذاشته بود و ما هم به عنوان يك تيم، بايد همچنان به روند كنوني 
ادامه دهيم. رايكونن هم اظهار داشت: روشن است وقتي دوم مي شوي، خوشحال نيستي 
اما از اينكه توانستم نتيجه  خوبي بگيرم، كمي خوشحالم. البته در مسابقه هاي آينده به دنبال 
كسب نتيجه هاي بهتري هم هستيم. والتري بوتاس از تيم ويليامز هم چهارم شد تا همچنان 
رقابتي نزديك با سباستين فتل در جدول رده بندي داش��ته باشد. در رده بندي پاياني اين 
پيست، هميلتون بالاتر از كيمي رايكونن در صدر قرار دارد. نيكو روزنبرگ رتبه سوم را از آن 
خود كرد و والتري بوتاس هم در جايگاه چهارم قرار گرفت. در رده بندي كلي هم هميلتون با 
93 امتياز در صدر است و نيكو روزنبرگ با 66، سباستين فتل 65، كيمي رايكونن 42 و فليپه 

ماسا با 31 امتياز در رده هاي دوم تا پنجم قرار دارند. 

كميسيون بررسي مربيان خارجي معاونت توسعه ورزش قهرماني و حرفه اي وزارت ورزش و جوانان 
به فعاليت سرمربيان تيم هاي ملي بسكتبال و بوكس، راي مثبت داد. نشست اعضاي كميسيون مربيان 
خارجي در دفتر معاونت توس��عه ورزش قهرماني و حرفه اي برگزار ش��د و درخواست فدراسيون هاي 
بسكتبال و بوكس در خصوص استخدام سرمربيان خارجي مورد بررسي قرار گرفت. در اين نشست كه 
كارشناسان معاونت توسعه ورزش قهرماني و حرفه اي و نمايندگان دستگاه هاي ذيربط حضور داشتند 
سوابق مربيان پيشنهادي بررسي شد و حاضران به استخدام و هدايت تيم هاي ملي بسكتبال و بوكس 
توسط دو مربي خارجي راي مثبت دادند. اين كميسيون در جلسه قبلي نظر موافق خود را در خصوص 
استخدام يك مربي خانم براي تيم ملي ووشو اعلام كرده بود. با توجه به اين موضوع مربي صربستاني به 

عنوان سرمربي تيم ملي بسكتبال ايران معرفي شد و كارش را به زودي آغاز مي كند. لوكا پاويچويچ، مربي 
47 ساله صربستاني است كه پس از توافق با فدراسيون بسكتبال و تاييد وزارت ورزش به عنوان سرمربي 
تيم ملي ايران معرفي شد. وي پيش از اين هدايت تيم ملي مونته نگرو را برعهده داشته و در سال 2013 با 
اين تيم در جام ملت هاي اروپا به مقام هفدهم دست يافت. تيم ملي بسكتبال ايران مردادماه سال جاري 
در رقابت هاي جام ملت هاي آسيا كه حكم انتخابي المپيك 2016 ريو را هم دارد، شركت خواهد كرد. 
طبق صحبت هاي مسوولان فدراسيون بسكتبال قرارداد ابتدايي وي تا پايان جام ملت هاي آسيا خواهد 
بود و در صورت رضايت طرفين تمديد خواهد شد. قرار است يك مربي ايراني هم در كنار وي فعاليت كند. 

اين مربي صربستاني اواخر هفته جاري يا اوايل هفته آينده به ايران خواهد آمد. 

در جريان جام جهاني كشتي آزاد در لس آنجلس 
و پس از آن سه جلسه ميان روساي فدراسيون هاي 
كش��تي ايران و امري��كا برگ��زار ش��د. از مهم ترين 
موضوعات مطرح ش��ده در اين نشس��ت ها، اجراي 
مفاد تفاهمنامه بين فدراس��يون هاي دو كشور است 
كه در س��ال ٢٠١٤ و در جريان جام جهاني كشتي 
فرنگي در ايران و با حضور لالووي��چ، رييس اتحاديه 
جهاني منعقد ش��ده بود. بر اين اس��اس مقرر ش��د 
فدراس��يون كش��تي امريكا براي برگ��زاري اردوي 
مش��ترك در رده س��ني نوجوانان و نيز ش��ركت در 
جام ي��ادگار ام��ام )ره( تيم نوجوانان خ��ود را پيش 
رقابت ه��اي  از 
ب��ه  مذك��ور 
اي��ران اع��زام 
برگزاري  كند. 
ي  ه��ا و د ر ا
در  مش��ترك 

كش��تي 
لي��ش  آ
ن  مي��ا

كش��تي گيران ايران و امريكا از ديگر م��وارد مطرح 
ش��ده در اين نشس��ت بود كه مقرر ش��د فدراسيون 
امريكا پيش��نهاد خ��ود را در اين زمين��ه اعلام كند. 
يكي ديگر از موارد مطرح ش��ده، تعامل جهت زمان 
برگ��زاري جام هاي جهان��ي آزاد و فرنگي در س��ال 
٢٠١٦ در ايران )فرنگي در ش��يراز( و امريكا بود كه 
توافق كامل بين طرفين صورت نگرفت. امريكايي ها 
در نظر دارند جام جهاني كش��تي آزاد را در آخرين 
فرصت باقي مانده به رقابت ه��اي المپيك برزيل به 

عنوان تورنمنت تداركاتي در خردادماه سال ٩٥ 
برگزار كنند، كه اين زمان مورد نظر فدراسيون 
كشتي ايران نيس��ت. در جريان حضور خادم در 
امريكا تفاهمنامه همكاري هم بين فدراس��يون 

كشتي ايران و شوراي كشتي قاره امريكا منعقد شد. 
لازم به ذكر اس��ت كه پس از چن��د روز رايزني خادم 
با مس��وولان ش��وراي كش��تي امريكا و جمع بندي 
تفاهمنام��ه مذكور، فرانسيس��كو لي لوپ��ز، رييس 
گواتمالايي ش��وراي كش��تي امريكا از رسول خادم 
و هيات همراه ب��راي حضور در مجمع اين ش��ورا و 
تماشاي مس��ابقات كش��تي قهرماني قاره امريكا در 
ش��يلي دعوت كرد. نشس��ت هاي اخير فرصت هاي 
جديدي براي تعامل كش��تي ايران با كشورهاي عضو 
ش��وراي كش��تي امريكا به ويژه كش��ورهاي امريكاي 
جنوبي فراهم كرده اس��ت. فدراسيون كشتي ايران در 
نظر دارد جهت تقويت تعاملات ايجاد شده نماينده يا 
نمايندگاني را براي حضور در مجمع مذكور اعزام كند. 

س��عيد عبدولي، دارنده مدال طلاي مسابقات 
جهان��ي 2011 تركيه، با رد ش��ايعه حضورش در 
تيم ملي آذربايجان اظهار كرد: تيم انديمش��ك كه 
در ليگ باش��گاه هاي جهان قهرمان ش��ده بود به 
دعوت تي��م آذربايجان به اين كش��ور رفت كه من 
هم همراه تيم م��ان در اردوي تداركاتي ش��ركت 
كردم. اين اردو خيلي خوب بود و ج��ا دارد از تيم 
آذربايجان تش��كر كنم. آنها امكانات بس��ياري در 
اختيار ما گذاش��تند و توانستيم اس��تفاده لازم را 
داشته باشيم و خدا را ش��كر تا حدودي آماده 
ش��ديم. اين اردو از 21 فروردين آغاز ش��د و 
تا هش��تم ارديبهش��ت ماه ادامه داش��ت كه 
من با توج��ه به اينكه طاق��ت دوري خانواده ام 
را نداش��تم، زودتر برگش��تم و ش��نبه ايران بودم. 
عبدولي درب��اره ش��ايعه حض��ورش در تيم ملي 
آذربايجان گف��ت: نمي دان��م اين ش��ايعه از كجا 
نش��أت گرفته و چه كس��ي اين صحبت را داشته 
اس��ت و واقعا نمي دانم برخي دنبال چه هس��تند. 
من خاك ايران را با هزار كش��ور درج��ه يك دنيا 
كه از نظ��ر امكانات ه��م از ما بهتر باش��ند، عوض 
نمي كنم. من اي��ن جا زن و بچ��ه و مردمم را دارم 
و آنها نسبت به من ش��ناخت دارند. همين محبت 
مردم نسبت به من كافي است. برخي ورزشكاران 
هس��تند كه ب��ه خاطر پول ب��ه كش��ورهاي ديگر 
مي روند و تابعيت آن كش��ور را مي گيرند ولي من 
اين طور نيس��تم. در حال حاضر آمادگي نس��بي 

دارم و ان ش��اءالله س��عي مي كنم طي هفته آينده 
در اردوي تيم ملي ش��ركت كنم و با تمريناتي كه 
انجام مي دهم، آماده شوم. اواس��ط خردادماه هم 
انتخابي تي��م ملي را پي��ش رو داري��م. زماني كه 
آذربايج��ان بودم با آق��اي پازاج صحب��ت كردم و 
او گفت كه اردو از شش��م ارديبهش��ت م��اه آغاز 
مي ش��ود و من هم قصد دارم كه در اردوها شركت 
كنم. وي درباره درخواس��تش براي كشتي گرفتن 
در انتخاب��ي تيم مل��ي در وزن 75 كيلوگرم گفت: 
وزن من بالا رفته اس��ت و مجبور هس��تم در وزن 
75 كيلوگرم كش��تي بگيرم و زماني كه اردو رفتم 

ب��ا مربي��ان تيم مل��ي صحب��ت 
خواهم ك��رد و دل آنها را 

به دست مي آورم 
ان ش��اءالله  و 
پ��ازاج  ك��ه 

قبول  هم 
خواهد 

كرد. 

دايره طلاييورزش ملي

امريكايي ها به ايران مي آيند، ايراني ها به امريكا مي روند
تفاهمنامه خادم با كشتي امريكا

براي پول، تابعيتم را تغيير نمي دهم
عبدولي: مي خواهم به تيم ملي بر گردم

گ�روه ورزش| هيات مديره 
باشگاه اس��تقلال روز گذشته 
تشكيل جلسه داد تا به صورت فوق العاده به بحث 
نتايج ضعيف اين تيم و همچنين مش��كلات مالي 
رس��يدگي هاي لازم را داشته باش��د. همانطور كه 
پيش بيني مي ش��د در پايان جلسه  هم اعضا اعلام 
كردند كه قرار نيس��ت هيچ تغييري در راس كادر 
فني اين تيم انجام ش��ود و امير قلعه نويي با قدرت 
به كار خ��ودش تا پايان بازي ه��اي اين فصل ليگ 

برتر ادامه خواهد داد. 
به هر ص��ورت بهرام افش��ار زاده بع��د از نتايج 
ضعيف آبي پوش��ان در چند هفته اخير كه شانس 
قهرماني اين تيم در مس��ابقات را به كمترين حد 
ممكن رس��انده و حتي امكان عدم كسب سهميه 
آس��يا هم براي اي��ن تي��م وج��ود دارد، انتقادات 
تندي را از عملكرد كادر فني در رس��انه ها مطرح 
كرد؛ مس��اله اي كه باعث شد حواش��ي و شايعات 
مختلفي پيرامون باشگاه اس��تقلال به وجود بيايد 
كه مهم ترين آن بحث بركن��اري امير قلعه نويي از 

سرمربيگري اين تيم بود. 
در شرايط كنوني هيات مديره باشگاه استقلال 
با توجه ب��ه كم رنگ ش��دن ش��انس قهرماني اين 
تيم و با توجه به حساس��يت هاي فعل��ي، به كادر 
فني اولتيماتوم داده اس��ت كه تمام ت��وان خود را 
به كار بگيرد تا اس��تقلال هر طور كه ش��ده بتواند 
س��هميه حضور در ليگ قهرمانان آسيا فصل بعد 
را كس��ب كند و طبيعتا اين آخرين فرصت و شايد 
اولتيماتومي اس��ت كه هيات مديره ب��ه قلعه نويي 
داده اس��ت. اما س��ريال اتفاقات روزه��اي اخير و 
بررسي شايعات نش��ان مي دهد كه با هر نتيجه اي 
احتمال اين تغيير در كادر فني استقلال در پايان 
فصل وجود دارد. به ه��ر حال امي��ر قلعه نويي در 
ليگ فصل گذشته در شرايطي كه تيمش در هفته 
آخر جزو چهار مدعي كس��ب عنوان قهرماني بود، 
با نتايج هفته پايان��ي اس��تقلال را در ليگ پنجم 
كرد و حتي نتوانس��ت براي اين باش��گاه سهميه 
آس��يا بگيرد. با در نظر گرفتن اين موضوع كه امير 
در طول فصل باره��ا و بارها با تاكي��د روي جمله 
»صد درصد قهرمان اين فصل خواهيم شد« وعده 
موفقيت به هواداران و مديران باش��گاه داده بود و 
امروز نتوانس��ته به قولش عمل كند، طبيعي است 
كه خيلي ها خب��ر جدايي او از اس��تقلال در پايان 
فصل را جدي بگيرند. به هر صورت مربي محبوب 
استقلالي ها در آخرين بازي خانگي اين تيم شعار 
»حيا كن رها كن« را هم ش��نيد و روزهاي بسيار 
سخت و پر استرسي را در اين تيم سپري مي كند. 
به همين دليل او براي اثبات خودش بايد سهميه 
آسيا را بگيرد، در غير اين صورت با بدترين شرايط 

ممكن از تيم جدا خواهد شد. 

حمايتافشارزاده
مصاحبه هاي مديرعامل اس��تقلال در روزهاي 
اخير نقش تعيين كننده اي در داس��تان ش��ايعات 
پيرامون اس��تقلال داش��ته اس��ت؛ مصاحبه هايي 
كه محتواي آن براس��اس نتايج خ��وب و بدي كه 
اس��تقلال مي گيرد تغيير مي كند. بهرام افشارزاده 
تا پيش از تساوي اس��تقلال مقابل ملوان انزلي به 
طور قاطع از س��رمربي و كادر فني تيمش حمايت 
مي كرد و در مصاحبه با باش��گاه خبرنگاران جوان 
به تاري��خ 24 فروردين گفت: » تيم��ي كه مدعي 
قهرماني اس��ت، نيازي به تغيير مرب��ي اش ندارد و 
من مطمئنم قلعه نويي تي��م را جمع  و او به قولش 
عمل مي كند و م��ا در پايان فص��ل در رتبه خوبي 
قرار مي گيري��م. در حال حاضر همه از اس��تقلال 
و قلعه نوي��ي توقع قهرمان��ي دارند ك��ه دليل آن 

كارنامه او و استقلال اس��ت. اما درمورد فصل بعد 
بايد بگويم كه برنامه اي براي تغيير در فصل آينده 
نداريم. در ابتداي فصل ق��راردادي باز با قلعه نويي 
امضا كرده ايم و ايش��ان در فصل بعدي هم هدايت 

استقلال را برعهده دارد.«

انتقادافشارزاده
تس��اوي ب��ا مل��وان و از دس��ت دادن پيروزي 
اس��تقلالي ها در اين ب��ازي كافي بود ت��ا اين تيم 
ش��انس قهرماني در ليگ برتر را تقريبا از دس��ت 
بدهد. اس��تقلال تنها روي كاغذ و آن هم با معجزه 
ش��انس قهرماني دارد. به اين ترتيب كه تيم هاي 
صدر جدول ديگر ت��ا پايان ليگ امتي��از نگيرند و 
اس��تقلال هم تمام مس��ابقات خود را بب��رد و به 
عن��وان قهرماني برس��د. آن هم در ش��رايطي كه 
بازي هاي س��ختي هم پي��ش رو دارد و هفته آخر 
ليگ هم بايد داربي تهران را با پرس��پوليس برگزار 
كند. با اي��ن حال بعد از، از دس��ت رفتن ش��انس 
قهرماني، بهرام افش��ارزاده كه از مس��اوي تيمش 
مقابل ملوان بس��يار عصباني بود، به يكباره تغيير 
موضع داد و نس��بت ب��ه عملكرد فني اس��تقلال 
واكنش تندي را عليه قلعه نويي و كادر فني باشگاه 
ابراز كرد؛ صحبت هايي كه آت��ش اختلافات را در 
اين باشگاه به اوج خود رساند. افشارزاده گفته بود: 
»ما امكاناتي را ك��ه آقاي قلعه نويي مي خواس��ت 
به ص��ورت كامل در اختي��ار او ق��رار داديم كه در 
نيم فص��ل اول و چ��ه در ابتداي فص��ل همه چيز 
را مكت��وب از او گرفته اي��م و اردوه��اي مدنظ��ر 

كادر فني در خ��ارج و داخل را ب��راي آنها در نظر 
گرفته اي��م. به اعتق��اد من هيچ كوتاه��ي از طرف 
باش��گاه صورت نگرفته و وقتي در 13 بازي يك بر 
صفر جلو هس��تيم و تيم نتيج��ه نمي گيرد، يعني 
قلعه نويي بايد آسيب شناسي لازم را انجام مي داد. 
اين صحبت ها تنها بخش��ي از انتقادات افشارزاده 

درباره عملكرد قلعه نويي در استقلال بود. 
افش��ارزاده كه حت��ي صحبت ه��اي چند روز 
قبل خ��ودش مبني ب��ر باق��ي مان��دن قلعه نويي 
در فصل آتي را ني��ز فراموش كرده ب��ود، در ادامه 
صحبت هايش نسبت به بي تفاوت بودن كادر فني 
نس��بت به تذكراتش گلاي��ه كرد و گف��ت: »ما در 
طول فصل مرت��ب به آقاي قلعه نوي��ي گفتيم تيم 
از نظر قواي جس��ماني و روانشناس نيازهايي دارد 
ولي او قبول نك��رد و در ادامه نيز ش��اهد افول تيم 
بوديم. هر چن��د بازيكنان ما كوتاه��ي نمي كنند 
و مصدوم هاي��ي هم به خاطر تيم مل��ي داريم ولي 
اينها دليل نمي ش��ود كه نتوانيم نتيج��ه بگيريم. 
در مجموع حتما در جلس��ه هيات مديره استقلال 
همه چي��ز را تصميم گي��ري خواهيم ك��رد و اين 

موضوع را به اطلاع عموم خواهيم رساند.«

اميرومنتقدان
امير قلعه نويي ميانه اش با آنهاي��ي كه او را نقد 
مي كنند هيچ وقت خوب نبوده است. تجربه نشان 
داده كه نقد كردن اين مربي توس��ط هر فردي به 
دشمني تبديل خواهد ش��د كه عادل فردوسي پور 
و حسن روش��ن دو مثال واضح درباره اين موضوع 

هس��تند كه قلعه نويي مدت هاس��ت با اين دو نفر 
چالش عميق��ي دارد و در مصاحبه هايش با كنايه 
عليه اين دو نفر صحبت ه��م مي كند. ژنرال حتي 
بارها ب��ا ادبياتي تن��د منتقدان رس��انه اي خود را 
هم اهل كوفه و عمروعاصي و قل��م فروش قلمداد 
كرده بود و اين مس��اله نش��ان مي دهد كه تحمل 
پرافتخارتري��ن مربي اي��ران در مقابل نقد بس��يار 
پايين اس��ت. آخرين چالش او هم ب��ا منتقدانش 
با حسن روشن بوده اس��ت. پيشكسوت استقلال 
پيش از تساوي اين تيم مقابل ملوان در تاريخ 23 
فروردين ب��ه انتقاد از ش��خص قلعه نويي پرداخت 
و گفت: » از ابتدا هم مش��خص بود اين اس��تقلال 
با چنين روش��ي به جايي نخواهد رس��يد و همان 
روزي كه استقلال صدرنش��ين بود، من نسبت به 
تاكتيك هاي نامش��خص تيم انتقاد داش��تم و در 
رس��انه ملي اعلام كردم اگر قلعه نوي��ي بتواند اين 
تيم را قهرم��ان كن��د از همه م��ردم عذرخواهي 

خواهم كرد.«
البته روش��ن بعد از اين صحبت ها جلس��ه اي 
را هم به همراه پيشكس��وتان با بهرام افش��ارزاده 
برگزار كرد تا نقطه نظرات خود را درباره ش��رايط 
اس��تقلال با مديريت باش��گاه در ميان بگذارد. در 
همين جلسه بهرام افشارزاده از روشن درخواست 
كرده بود كه ت��ا پايان فصل هي��چ صحبتي درباره 
قلعه نويي مطرح نكند تا آرامش تيم حفظ ش��ود. 
البت��ه امي��ر قلعه نوي��ي هيچ وق��ت صحبت هاي 
منتقدانش را بدون پاس��خ نمي گذارد. س��رمربي 
استقلال كه از انتقادات هميشگي روشن به شدت 
ناراحت و عصباني بود با مدل خ��اص خود باز هم 
در پايان يكي از تمرين ه��اي تيمش جوابي تند به 
اين صحبت ها داد و گفت: » هر كس��ي نظري دارد 
و ما به همه نظرات احترام مي گذاريم اما بايد ديد 
كه اين انتقادات را چه كس��اني مطرح مي كنند و 
آنها چه جايگاهي در اين فوتبال دارند. يكسري از 
پيشكس��وتان با ما همراهي مي كنند و هميشه در 
كنار ما هس��تند. يكي مثل هادي نراقي كه دلش 
براي استقلال مي س��وزد به من زنگ زده و نكاتي 
را به من گفته است اما يكي هم هست كه به دنبال 
چاپ عكس��ش در روزنامه هاست و به همين دليل 
انتقاد مي كند. و ناراحتي من از اين اس��ت چرا آنها 
عليه اس��تقلال و من حرف مي زنند كه فقط اسم و 

عكس شان در رسانه ها باشد.«

اولتيماتومبهقلعهنويي
حالا امروز امي��ر قلعه نويي مانده اس��ت و يك 
تيم كه بايد حداقل سهميه آسيا را كسب كند. در 
حال حاضر بهرام افشار زاده رسما اعلام كرد: » قرار 
شده است كه درباره اس��تقلال چنانچه نسبت به 
كسب سهميه موفق نباشد،  تصميم ويژه اي اتخاذ 
شود. وقتي نتيجه گرفته نمي شود طبيعتا تصميم 
وي��ژه اي را بايد اتخاذ كنيم. توقع ما اين اس��ت كه 
حداقل سهميه را كس��ب كنيم. البته از قلعه نويي 
انتظار داريم كه قهرمان ليگ ش��ويم ولي حداقل 

بايد بتوانند سهميه را كسب كنند.«
افش��ارزاده همچني��ن اع��لام كرده اس��ت كه 
تاكن��ون هي��چ مذاكره اي ب��ا مربيان ديگ��ر براي 
جانشيني قلعه نويي نداش��ته است و با اين توضيح 
منتظر اس��ت ببيند امير با آخرين اولتيماتوم چه 
خواهد ك��رد. در واق��ع افش��ارزاده تصميم گرفته 
كه تا پايان فصل از قلعه نوي��ي حمايت كند تا هم 
شأن اين مربي حفظ ش��ود و هم از توليد حاشيه و 
بحران جلوگيري كند. ب��ه همين ترتيب نگاه تمام 
رس��انه ها و هواداران فق��ط و فقط ب��ه چهار هفته 
پاياني ليگ است و سرنوش��تي كه انتظار اين تيم 

را مي كشد. 

بحث روز

گزارش »اعتماد« از روزهاي سخت قلعه نويي با استقلال

اولتيماتوم به امير!
افشار زاده اعلام كرد قلعه نويي يا بايد استقلال را قهرمان كند يا حداقل سهميه آسيا را بگيرد وگرنه تصميم ويژه اتخاذ مي كند


